
Sedinta Consiliului Local Lupac
vineri, 31 august 2012


     Pe data de 13. august, 2012, Prim�ria Lupac a dispus convocarea _edincei ordinare a Consiliului Local al comunei
Lupac. Pe ordinea de zi a dispoziciei  de covocare figurau urm�toareleF: prezentarea _i aprobarea procesului verbal al
_edincei anterioare; proiectul de hot�râre privind aprobarea Regulamentului de Organizare _i Funccionare a Consiliului
Local Lupac; diverse.   
În ciuda celor aproape dou� ore care s-au consumat în timpul _edincei, problemele dezb�tute nu au fost nici atât de multe _i
nici pe atât de variate. Majoritatea au fost, îns�, de ordin tehnic. Dup� prezentarea proiectului de hot�râre privind costituirea
celor trei comisii de specialitate, membrii acestora _i domeniile de activitate, consilierul Mircea Popescu a constatat
unele neajunsuri _i metehne, printre care _i lipsa unora dintre domeniile de activitate ale comisiilor.  Dup� p�rerea sa, în
_edinca precedent� trebuia aprobat, înainte de toate, Regulamentul de Funccionare al Consiliului Local, urmând ca dup�
aceea s� se treac� la formarea comisiilor de specialitate. În continuare propune ca toate aceste aspecte s� se reglementeze
dup� vechiul Regulament de Funccionare _i suscine completarea proiectului de hot�râre cu unele domenii de activitate
conform acestui regulament. Dup� lungi dezbateri se finalizeaz� domeniile de activitate pentru cele trei comisii. Comisia 1
va avea atribucii legate de problemele de dezvoltare economico-social�, buget, finance, administrarea domeniului public
_i privat al comunei, urbanism, amenajarea teritoriului gospod�rie comunal�. Comisia 2 se va ocupa de înv�c�mânt, cultur�,
activit�ci sportive, turism _i agrement, servicii publice, comerc, privatizare _i proteccia mediului înconjur�tor. La  Comisia 3
se vor reg�si agricultura, s�n�tatea _i familia, cultele, munca, proteccia social�, relaciile externe, administracia public�, juridic�,
ap�rarea ordinii publice, respectarea drepturilor _i libert�cilor cet�cenilor. 
De asemenea s-a hot�rât ca la urm�toarea _edinc� membrii Consiliului Local s� fie informaci în detaliu despre bugetul existent
al Prim�riei, pentru a se cunoa_te mai bine situacia financiar� a comunei.
Consilierul Uniunii Croacilor din România, Mihai Vlasici, nu s-a prezentat nici la aceast� _edinc�, stabilindu-se, ca urmare,
trimiterea unei inform�ri scrise c�tre aceast� institucie cu scopul g�sirii unei solucii pentru rezolvarea problemei.
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